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BRM.0012.3.1.2017 
I część posiedzenia 
 

Protokół Nr 24/16 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
w dniu 18 stycznia 2016 r. 
pierwsza część posiedzenia 

Posiedzenie pierwszej części Komisji, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle odbyło się w sali obrad Urzędu Miasta (sala nr 229).  

Ad 1-2 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00) stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  
  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Alina Janik - dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania.  
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu 

Miasta Kędzierzyn-Koźle, 
3. Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu,  
4. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu, 
5. Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu,  
6. Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji. 
7. przedstawiciele Rady Rodziców PSP nr 6. 
8. Anna Zielińska – prezes Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Kędzierzynie-

Koźlu.  
 
Na statutową liczbę 7 radnych obecnych było 6 członków komisji.  
(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 
  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 
obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są prawomocne. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe - 

informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-
Koźlu (temat wynika z planu pracy).  

4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe - 
informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu (temat 
wynika z planu pracy). 

5. Kontynuacja tematu - organizacja przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci 
szkół 2017/2018, w związku z reformą edukacji.  

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski - przyjęcie Protokołu nr 23 z posiedzenia komisji 
Oświaty, Kultury i Kultury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, 

7. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynęły materiały dodatkowe 
które zaproponowała wprowadzić do porządku obrad: 
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1. Informacja nt. działań Muzeum Ziemi Kozielskiej podczas zbliżających się ferii zimowych, 
jako punkt 5.  
 
2. Plan Miejskiej Biblioteki Publicznej do pracy w ferie zimowe, zgodnie z planem pracy  
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, jako punkt 6. 
 
Komisja poddała po głosowanie uzupełniony porządek obrad do realizacji.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (6 głosów ,,za'') przyjęła 
zaproponowany porządek obrad do realizacji.  
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe - 

informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-
Koźlu (temat wynika z planu pracy).  

4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe - 
informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu (temat 
wynika z planu pracy). 

5. Informacja nt. działań Muzeum Ziemi Kozielskiej podczas zbliżających się ferii 
zimowych. 

6. Plan Miejskiej Biblioteki Publicznej do pracy w ferie zimowe. 
7. Kontynuacja tematu - organizacja przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci 

szkół 2017/2018, w związku z reformą edukacji.  
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski - przyjęcie Protokołu nr 23 z posiedzenia komisji 

Oświaty, Kultury i Kultury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, 
9. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3.  
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe - 
informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu. 
(materiał w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła radnych o zadawanie pytań do obszernie 
i szczegółowo przygotowanego materiału.  
 
Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że została przedstawiona informacja pisemna ale oferta na czas ferii może 
zostać jeszcze urozmaicona o wiele ciekawych wydarzeń.  
 
Katarzyna Dysarz zapytała o plakaty informacyjne. Czy jednostki wykonają plakaty 
samodzielnie czy wspólnie z innymi jednostkami. Gdzie będą zamieszczone. Zależy jej na 
szeroko dostępnej informacji.  
 
Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że MOSiR przygotował plakaty indywidualnie. Informacja będzie na 
plakatach i portalach internetowych. W czasie ferii będą bezpłatne wejścia na lodowisko dla 
dzieci i młodzieży szkolnej oraz wejście  na basen po 2 zł.. 
 
Elżbieta Setnicka zapytała czy szkoły i przedszkola otrzymały plakaty o ofercie na czas ferii 
zimowych.   
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Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że szkoły otrzymały ofertę ferii zimowych w formie plakatów  
informacyjnych i na e-mail. 
 
Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
przyjęła do wiadomości informację o przygotowaniu miejskich placówek kulturalnych i 
sportowych do pracy w ferie zimowe przygotowaną przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji 
w Kędzierzynie-Koźlu.   
 
Ad 4. 
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie zimowe - 
informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu. (materiał w 
formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o odpowiedz na te same pytania 
dyrektora Piotra Gabrysza.  
 
Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, poinformował, 
że zostało zapisanych  75 dzieci, niektórzy korzystają z dwóch turnusów, przygotowana oferta 
jest ciekawa. Dzieci będą od 8.00 do 15.00 pod opieką wychowawców oraz będą korzystały z 
posiłków. Program ferii zimowych jest w trakcie dopracowania szczegółów. Do dyspozycji 
jest kino z pakietami dla dzieci. Bal karnawałowy odbędzie się wspólnie z MOSiR-em.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz o plakaty informacyjne. 
 
Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, potwierdził, że 
plakaty zostaną rozprowadzone po szkołach. 
 
Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
przyjęła do wiadomości informacje o przygotowaniu miejskich placówek kulturalnych i 
sportowych do pracy w ferie zimowe  przygotowaną przez Miejski Ośrodek Kultury w 
Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Ad 5. 
Informacja nt. działań Muzeum Ziemi Kozielskiej podczas zbliżających się ferii zimowych. 
(materiał w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o odpowiedz na te same pytania 
dyrektora Bolesława Bezega. 
 
Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji, poinformował, że 
pierwszy raz podejmują się organizacji ferii zimowych, zostanie uruchomiony dyżur na 
wszystkie wolne dni od 10.00 do 17.00. Kalendarz wydarzeń jest w trakcie realizacji. 
Muzeum ogłosiło konkurs plastyczny i są pozytywnie zaskoczeni, ponieważ wpłynęło ponad 
40 prac, zostaną ogłoszone wyniki oraz przyznane nagrody.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła, aby wszystkie informacje podać do 
publicznej wiadomości.  
 
Przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
przyjęła do wiadomości informacje o nt. działań Muzeum Ziemi Kozielskiej podczas 
zbliżających się ferii zimowych.  
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Ad 6. 
Plan Miejskiej Biblioteki Publicznej do pracy w ferie zimowe. (materiał w formie pisemnej 
stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Izabela Migocz, dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, 
poinformowała, że zajęcia proponowane dla dzieci w czasie ferii są bezpłatne. dzieci zawsze 
jest bardzo dużo. Oferta będzie obejmowała ciekawe zajęcia np. warsztaty Klubu Kodowania 
prowadzenia podjął się informatyk, uczestnicy klubu będą tworzyć własną grupę wirtualną i 
programować roboty Finch. Plakaty będą we wszystkich placówkach oświatowych.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła, aby na stronach internetowych urzędu 
miasta zostały zamieszczone informacje o feriach zimowych wszystkich jednostek. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości informacje  
o przygotowaniu Miejskiej Biblioteki Publicznej do pracy w ferie zimowe.  
 
Ad 7. 
Kontynuacja tematu - organizacja przyszłorocznego roku szkolnego i planowanej sieci szkół 
2017/2018, w związku z reformą edukacji. (materiał w formie pisemnej stanowi załącznik do 
nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że ze względu na trwające konsultacje z rodzicami, 
radami pedagogicznymi szkół oraz w związku z koniecznością zapoznania członków komisji 
z obszernym projektem uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 
i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego, temat zostaje przełożony na 25.01.2017 r. 
tj. środa godz.15.30 - II część posiedzenia.  
 
Przedstawiciele Rady Rodziców PSP nr 6 przedstawili argumenty za prowadzeniem szkoły 
podstawowej w PSP nr 6 a nie w  budynku po PG nr 4. Atuty budynku szkoły PSP nr 6 to: 
budynek jest przystosowany dla dzieci, jest plac zabaw, jest gabinet logopedyczny oraz 
gabinet pielęgniarski, jest 16 sal lekcyjnych oraz kuchnia ze stołówką. Uważają, że koszty 
utrzymania budynku w obu szkołach są takie same. W tej sprawie radna Sylwia Artuna 
złożyła dwie interpelacje.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz wyjaśniła, że bezpieczeństwo w obu placówkach 
jest na tym samym poziomie. Został złożona propozycja lecz ostateczna decyzja nie została 
jeszcze podjęta.   
 
Radna Sylwia Artuna poinformowała, że atutem szkoły PSP nr 6 jest wyposażona kuchnia 
serwująca domowe, ciepłe posiłki. Natomiast obiady do placówki PD nr 4 są dowożone  
firmy cateringowej. Lokalizacja szkoły PSP nr 6 jest przyjazna dzieciom. Jeżeli będzie 
catering w szkole wówczas zostaną zwolnione panie pracujące w kuchni i stołówce.  
 
Radna Agnieszka Iłowska poinformowała, że szkoła PG nr 4 znajdujące się przy ul. 1 Maja 
przy niebezpiecznym skrzyżowaniu, przy którym wielokrotnie dochodziło i dochodzi do 
wypadków z udziałem dzieci szkolnych i osób. Uważa, że lokalizacja szkoły PSP nr 6 jest 
bezpieczna i przyjazna uczniom.  
 
Przewodnicząca Komisji dodała, że na niebezpiecznym skrzyżowaniu przydałyby się światła.  
 
Ad 8. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski - przyjęcie Protokołu nr 23 z posiedzenia komisji Oświaty, 
Kultury i Kultury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. (materiał w formie pisemnej stanowi 
załącznik do nin. protokołu)  
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Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośne (7 głosów ,, za") przyjęła Protokół 
nr 23. 
 
Ad 9. 
Ustalenie drugiej części posiedzenia komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady 
Miasta w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Druga część posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej została ustalona na  
25 stycznia 2017 r. o godz. 15.30. 
 
Ad 10.  
Zakończenie pierwszej część posiedzenia.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz ogłosiła przerwę w posiedzeniu do dnia  
25 stycznia 2017 r. 
 
BRM.0012.3.1.2017 
 

Protokół Nr 24a/16 
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
w dniu 25 stycznia 2017 r. 

z drugiej części posiedzenia 
 

Ad 1-2 
Otwarcia posiedzenia (godz. 15.30) stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  
  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wojciech Jagiełło - zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla,  
2. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania, 
3. Leszek Dulęba – radca prawny, 
4. Alina Janik - dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania.  
5. Anna Zielińska – Prezes Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Kędzierzynie-

Koźlu.  
 
Na statutową liczbę 7 radnych obecnych było 5 członków komisji.  
(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 
  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 
obrady drugiej części posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są 
prawomocne. 
 
Kontynuacja tematu: 
Aktualizacja organizacji oświaty miasta Kędzierzyn-Koźle w związku z wdrożeniem reformy 
edukacji w roku szkolnym 2017/2018;  
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Kontynuacja tematu: Aktualizacja organizacji oświaty miasta Kędzierzyn-Koźle w 

związku z wdrożeniem reformy edukacji w roku szkolnym 2017/2018;  
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6.  Zakończenie obrad. 
 
W odpowiednim momencie przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że 
oda głos przedstawicielowi Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 6. 
 
Ad 3. 
Kontynuacja tematu: Aktualizacja organizacji oświaty miasta Kędzierzyn-Koźle w związku 
z wdrożeniem reformy edukacji w roku szkolnym 2017/2018; Posumowanie tematu 
uwzględniającego wyniki konsultacji z rodzicami uczniów, nauczycielami, dyrekcją w 
poszczególnych placówkach oświatowych.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że Prezydent RP Andrzej Duda 
podpisał w dniu 9 stycznia br. ustawy wprowadzające reformę edukacji. W czasie konsultacji 
z nauczycielami informowano, że zaproponowano rozwiązania pozwalające na optymalne 
zabezpieczenie  miejsc pracy nauczycieli. W gminie Kędzierzyn-Koźle odbyły się rozmowy  
z rodzicami informujące o ustroju szkolnym. W spotkaniach uczestniczyło wielu rodziców. 
Przedstawiciele Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 6 przedstawili swoje argumenty  
za pozostaniem budynku szkoły nr 6. Zostały zaplanowane kolejne spotkania z rodzicami, 
radą pedagogiczną oraz dyrekcją szkół nr 6 oraz nr 4. Prezydent Miasta zaproponowała 
powołanie zespołu w celu ustalenia stanu technicznego budynków, w skład wejdą dyrektorzy 
szkół o raz przedstawiciele rodziców Rady Rodziców oraz przedstawiciel rady miasta.  
W marcu zostaną przedstawione wnioski zespołu. Przedłożony projekt uchwały jest wzorem 
ustawy. Zostały zawarte zapisy które wynikają z zapisów ustawy.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz dodała, że w związku z nową ustawą gmina 
określi obwody sieci szkół  tylko na dwa lata. 
 
Anna Zielińska – Prezes Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Kędzierzynie-Koźlu.  
poinformowała, że sprawa nie jest prosta do rozwiązania, reforma uderza w środowisko 
oświatowe. Prosi, aby rodzice bez emocji podeszli do nowej sytuacji, aby nie padały słowa 
raniące nauczycieli, zrodził się konflikt pomiędzy rodzicami i nauczycielami. Nauczyciele 
pracują z wielkim oddaniem i poświęceniem i uważa, ze wystarczy im już stresów. Nie 
rozumie walki rodziców o budynek Szkoły Podstawowej nr 6. Ponieważ szkołę tworzą 
uczniowie i nauczyciele. Należy wybrać budynek najlepiej przystosowany. Zrodzony konflikt 
odbija się negatywnie w środowisku oświatowym. Poinformowała, że w bardzo ciężkiej 
sytuacji są pracownicy obsługi w gimnazjach, którzy mogą stracić pracę.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że w gminach ościennych  
klasy (szczecio, siedmio osobowe) są nieliczne. Rodzice przenoszą uczniów do innych szkół, 
gdzie klasy są liczniejsze i dzieci mają możliwość uspołecznienia się.  
 
Andrzej Kopacki uważa, że emocje uda się wyciszyć i zostanie wypracowany kompromis. 
Dziękuje władzom miasta, że sami wyszli do mieszańców z informacjami w sprawie reformy 
oświaty oraz przeprowadzono szerokie konsultacje społeczne.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że przez Prezydent Miasta 
zaproponowała powołanie Zespołu w tej sprawie oraz poprzez dogłębną analizę SWAT, 
zostanie wypracowane ostateczne stanowisko.    
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz dodała, że najlepszym rozwiązaniem konfliktu jest 
powołanie przez Prezydenta Miasta Zespołu, który przedstawi rzeczowe i konkretne 
argumenty. Wnioski wypracowane przez powołany zespół zakończą dyskusję pomiędzy 
rodzicami.  
 
Przedstawiciel Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 6 przedstawiła argumenty za 
pozostawieniem uczniów w budynku szkoły nr 6 a nie przeniesienie dzieci do szkoły PG nr 4. 
Przedstawione rodzicom propozycje są niekorzystne dla uczących się dzieci. Atuty budynku 
szkoły PSP nr 6 to budynek oraz łazienki są przystosowane dla dzieci, jest plac zabaw, jest 
gabinet logopedyczny oraz gabinet pielęgniarski. Przed budynkiem znajduje się duży 
dogodny parking dla rodziców i pracowników, również szkoła znajduje się w cichej okolicy i 
jest otoczona lasem. Pracownicy szkoły PG nr 4 parkują swoje samochody na boisku 
szkolnym, teren wokół budynku jest mały oraz niefunkcjonalnie zagospodarowany, brakuje 
bioska. W budynku szkoły PS nr 6 znajduje się 16 sal lekcyjnych oraz kuchnia ze stołówką. 
Uważa, że koszty utrzymania budynku w obu szkołach są takie same. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz wyjaśniła, że takie same argumenty zostały już 
komisji przedstawione. Komisja w dniu dzisiejszym nie będzie się do nich odnosić. Po to 
powstanie Zespół, aby przedstawił wypracowane argumenty i wtedy Komisja zajmie 
stanowisko.  
 
Anna Zielińska – Prezes Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że nie rozumie walki rodziców o budynek Szkoły Podstawowej nr 6. 
Ponieważ szkoły tworzą uczniowie i wspaniali nauczyciele. Nie rozumie, aby duży parking 
był argumentem za pozostaniem szkoły. Nie ma szkoły lepszej i gorszej. Prosi, aby rodzice 
pamiętali o wysokich kosztach ponoszonych przez gminę na wydatki związane z oświatą. To 
ma wielkie znaczenie. Prosi, aby związki zawodowe otrzymały wypracowane stanowisko 
przez zespół, szczególnie jakie koszty są ponoszone przez obie placówki.   
 
ad vocem Prezydentowi Wojciechowi Jagiełło radna Agnieszka Iłowska wyjaśniła, że 
orientowała się w sprawie małych klas. Wielu rodziców popiera małe klasy i naukę dzieci  
w małych, nielicznych (sześcioosobowych) klasach. Dzieciom w małych klasach poświęca się 
dużo więcej czasu. Słyszała wiele pozytywnych aspektów na temat małych klas. At vocem 
prezes Anie Zielińskiej – Prezes Oddziału ZNP odpowiedziała, że przedstawiciel rady 
rodziców nie wypowiadał się krytycznie o nauczycielach.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o nie przedstawianie słów które nie 
padły, gdyż rodzą się kolejne podteksty oraz rodzą konflikt.   
 
ad vocem Prezes Anna Zielińska odpowiedziała Agnieszce Iłowskiej, że za każdym razem 
zarówno w powiecie i gminie, radni należący do PiS-u wychodzą z jedna doktryną, kiedy 
wypowiada się ZNP to słuchają wybiórczo i odwołują się do słów, które nie padły.  
 
ad vocem Agnieszka Iłowska wyjaśniła, że nic wcześniej nie mówiła w tym temacie i prosi o 
nie ocienianie jej osoby. Z tego co usłyszała Rada Rodziców cały czas mówiła o budynku, 
natomiast Prezes Anna Zielińska odniosła się do nauczycieli, iż są negatywnie postrzegani. 
Ma nadzieję, że wyciszy się ten temat. Natomiast nic nie słyszała, aby przedstawiciele Rady 
Rodziców wypowiadali się negatywnie o pracy nauczycieli.  Dodała, że wypowiada się tylko 
w swoim imieniu. Prosi o wypowiedz przedstawicieli Rady Rodziców.  
 
ad vocem Przedstawiciel Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 6 wyjaśniła, że cenią pracę 
każdego nauczyciela i nie robią różnic. Chodzi im jedynie o budynek oraz o korzyści dla 
dzieci. Prosi o podejście do tematu w sposób uczuciowy. Szkoła o tej lokalizacji zapewni 
uczniom komfort nauki, odpoczynek oraz bezpieczeństwo.  
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz wyjaśniła, że dzieci w szkole siedzą w ławkach,  
przerwy w szkołach są krótkie, dzieci nie mają możliwości wyjścia do lasu. Nie do końca 
rozumie argumentów przedstawicieli Rady Rodziców.  
 
Sylwia Artuna zapytała czy zostaną przeprowadzone ankiety wśród rodziców.  
 
Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, jeszcze raz, że Prezydent 
Miasta zaproponowała powołanie Zespołu w tej sprawie oraz poprzez dogłębną analizę, 
zostanie wypracowane ostateczne stanowisko. Jeżeli członkowie Zespołu uznają, że należy 
przeprowadzić ankietę, to tak się stanie, lecz obecnie proponuje zakończyć dyskusje w tej 
sprawie, aż do czasu wypracowania stanowiska przez Zespół.  
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji poinformowała, że w załączniku nr 3 należy dopisać ul. 1 Czerwca 
oraz poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stosunkiem głosów:  
6 głosów ,,za",  
1 głos ,, wstrzymujący się", 
głosów ,,przeciw" nie było, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
,,za” byli radni. Katarzyna Dysarz , Andrzej Kopacki,  Elżbieta Setnicka,  Sylwia Artuna,  
 Michał Nowak,  Przemysław Pawlik,  
,,wstrzymała się"  radna Agnieszka Iłowska 
 
Ad 5. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 15 lutego 2017 r. o godz. 16.00.  
 
Ad 6. 
Zakończenie obrad.  

 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej po czym o godz. 16.31 
zamknęła posiedzenie komisji. 

 
 Spisała A. Dworaczek 
 
 
 
 

         Przewodnicząca Komisji  
            
              Katarzyna Dysarz 
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